

二零零七至二零零八年度海外及研究獎學金頒獎茶聚 21/6/2007 Tea Gathering for Postgraduate Scholarship Donors & Recipients 2007/2008



捐獎人、獲獎同學及家長、嘉賓及書院教職員合照。
Scholarship donors, recipients and their families, guests and college staff at the tea gathering.



梁鶴年先生頒發其捐贈之「梁鶴年獎學金」予本院地理與資源管理學系應屆畢業生李家銘同學。李同學將前往加拿大皇后大學修讀地理碩士課程。

Mr Li Ka Ming, a 2007 graduate in Geography and Resource Management, receiving the S Leung Scholarship from the donor, Mr Stephen Leung. Mr Li will pursue his master degree in Geography at Queen's University, Canada.

獎學金及學生資助委員會主席胡錦生教授頒發「鄭棟材研究獎學金」予本院歷史系應屆畢業生黎佳恩同學。黎同學將繼續於中大研究院修讀歷史碩士課程。Mr Lai Kai Yan, a 2007 graduate in History, receiving the T C Cheng Postgraduate Scholarship from Professor Woo Kam Sang, Chairman of Scholarships and Student Finance Committee. Mr Lai will continue a master degree in History at CUHK.



鍾佩汶校友(最右)是一九九四至九五年度第一屆梁鶴年留學獎學金獲獎同學，重回母校參加茶聚，並當面答謝捐獎人梁鶴年先生(左二)。

Ms May Chung (far right), the 1st recipient of the S Leung Scholarship 1994/1995, attended the tea gathering to show her gratitude to Mr Stephen Leung (second from left), the donor of the Postgraduate Scholarship.



院長馮國培教授頒發「周紹棠研究獎學金」予二零零六年度數學系畢業生盧智宇同學。盧同學將繼續於中大研究院修讀二年級數學碩士課程。

Professor Fung Kwok Pui, College Head, presenting the Dr S T Tsou Postgraduate Scholarship to Mr Lo Chi Yu, a 2006 UC Mathematics graduate. Mr Lo will continue his second year master degree in Mathematics at CUHK.

客家文化之旅 24 - 27/5/2007 Hakka Cultural Tour

一行四十二人參加由書院生活委員會舉辦之客家文化之旅，參觀中國福建永定之客家土樓。Altogether 42 staff and family members joined the Hakka Cultural Tour and visited the Earth Buildings at Yongding County in Fujian Province, PRC.

